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               PROTOKÓŁ Nr VIII/2024      

 

z posiedzenia Rady Miasta Łaskarzew odbytego dnia 17 grudnia 2024 roku 

w Urzędzie Miasta Łaskarzew 

 

Stan Rady Miasta – 12 radnych wg. listy  /nieobecni: I. Janisiewicz, F. Głowacki, P. 

Kaczmarek/ 

 

Z udziałem: 

Burmistrz Miasta – A. Tomala 

Sekretarz Miasta  - K. Licbarska 

Skarbnik – K. Gąska 

Mecenas – A. Świetlicka 

Mieszkańcy 

 

Ad1. 
Przewodnicząca Rady Miasta Łaskarzew, Radna Agnieszka Szczypek otworzyła VIII Sesję 

Rady Miasta Łaskarzew. Przywitała obecnych gości. 

 

Brak uwag i pytań.  

 

Ad2. 
Rada Miasta przystąpiła do pkt 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta odczytała porządek obrad: 

 

Proponowany porządek obrad VIII Sesji Rady Miasta w Łaskarzewie: 

1. Otwarcie posiedzenia /zalogowanie/.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta na lata 2024 - 

2034.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta na lata 2025 – 2034 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Łaskarzew na rok 2025 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 – 

2026. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXIV/391/2024 Rady Miasta Łaskarzew 

z dnia 5 kwietnia 2024 roku w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie o opłaty za pobyt dziecka w Klubie Dziecięcym „Pozytywka” w Łaskarzewie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta 

Łaskarzew w 2025 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Łaskarzew w 2025 r. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.  

13. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta z działalności pomiędzy sesjami.  

14. Sprawy różne.  

15. Zamknięcie obrad. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania przyjęcia porządku /uczestniczy 12  radnych/ 

Za –  12 osób, jednogłośnie 
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Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 

Brak uwag i pytań 

 

Ad3. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że komisje połączone pozytywnie przyjęły 

protokół z poprzedniej sesji. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji 

/uczestniczy 12  radnych/ 

Za – 12 osób, jednogłośnie, 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad4. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 4. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

prognozie Finansowej na lata 2024 – 2034. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że uchwała została omówiona na komisjach 

połączonych, gdzie została pozytywnie zaopiniowana. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 12 radnych/ 

Za –  12 osób, jednogłośnie. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad5. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za 

rok 2024. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że uchwała została omówiona na komisjach 

połączonych, gdzie została pozytywnie zaopiniowana. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 12 radnych/ 

Za – 12 osób, jednogłośnie. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się - 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad6. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 6 Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta na lata 2025 – 2034. 
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Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że uchwała została omówiona na komisjach 

połączonych, gdzie została pozytywnie zaopiniowana. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 12 radnych/ 

Za – 12 osób, jednogłośnie. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się - 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad7. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Łaskarzew na rok 2025 

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że zarówno Wieloletnią Prognozę Finansową jak i budżet 

miasta na rok 2025 Regionalna Izba Obrachunkowa zaopiniowała pozytywnie bez żadnych 

uwag. Budżet Miasta Łaskarzew na 2025 rok opracowano na podstawie danych i prognoz, w 

szczególności: 

- Informacji Ministra Finansów ST3.4750.14.2024 z dnia 14 października 2024 o rocznych 

planowanych kwotach poszczególnych części subwencji ogólnej dla Miasta Łaskarzew oraz 

planowanej kwocie dochodów z tytułu udziałów we wpływach z podatku dochodowego od 

osób fizycznych i osób prawnych na 2025 rok; 

- Informacji Wojewody o kwotach dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz dotacji celowych przeznaczonych na realizację zadań z zakresu 

administracji rządowej, zadań własnych i realizowanych na podstawie porozumień z 

organami administracji rządowej; 

- Informacji z Krajowego Biura Wyborczego o wysokości dotacji celowych dla 

poszczególnych jednostek samorządu terytorialnego na finansowanie zadań bieżących 

zleconych gminom na prowadzenie i aktualizację stałego rejestru wyborców; 

- Wskaźników przyjmowanych do opracowania projektu budżetu Miasta Łaskarzew na 2025 

rok; 

- Przepisów ustawy z dnia 1 października 2024 r. o dochodach jednostek samorządu 

terytorialnego (Dz. U. z 2024 r. poz. 1572). 

Budżet Miasta Łaskarzew zawiera następujące założenia: 

- Prognozowane dochody budżetowe w wysokości 53 216 504,00 zł. 

- Prognozowane wydatki budżetowe w wysokości 52 576 414,00 zł. 

- Przychody w wysokości 306 930,00 zł. 

- Rozchody w wysokości 947 020,00 zł. 

Planuje się, że budżet Miasta Łaskarzew zamknie się nadwyżką w kwocie 640 090,00 zł. 

Dochody obejmują dochody bieżące w wysokości 35 365 090,81 zł oraz dochody majątkowe 

w wysokości  17 851 413,19 zł. W rezultacie dochody bieżące stanowią 66,46% dochodów 

ogółem, a dochody majątkowe to 43,54% dochodów ogółem. Zgodnie z zawiadomieniem 

Ministra Finansów w projekcie budżetu na 2025 rok ujęto: 

- udziały we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych w wysokości 15 180 

695,85 zł; 
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- udziały we wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych w wysokości 693 385,50 

zł; 

- dochody z tytułu subwencji ogólnej w wysokości 5 715 577,46 zł, 

- dochody z tytułu rezerwy, o której mowa w art. 89 ustawy o dochodach jednostek 

samorządu terytorialnego w wysokości 265 626,19 zł, 

Dotacje i środki bieżące na zadania zlecone i zadania własne stanowią ogółem 3 262 624,00 

zł, w tym: 

- dotacje na zadania zlecone w wysokości 2 328 748,00 zł; 

- dotacje na zadania własne w wysokości 933 876,00 zł; 

Dotacje i środki przeznaczone na inwestycje zaplanowano w kwocie 17 211 413,19 zł. 

Plan wydatków Miasta Łaskarzew na 2025 rok ustalony został w kwocie 52 576 414,00 zł i 

obejmuje wydatki bieżące w wysokości 34 138 517,00 zł oraz wydatki majątkowe w 

wysokości 18 437 897,00 zł. W rezultacie wydatki bieżące stanową 64,93% wydatków 

ogółem, a wydatki majątkowe 35,07% wydatków ogółem. Największy udział w wydatkach 

majątkowych 2025 roku zaplanowano w ramach działu Kultura fizyczna (46,51%), następnie 

w ramach działu Transport i łączność (30,78%), Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

(15,18%), Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (4,98%), Działalność usługowa 

(1,36%), Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (1,08%), Administracja 

publiczna (0,11%). 

Skarbnik Miasta dodała, że jeżeli chodzi o przychody budżetu na 2025 rok to zaplanowano do 

uzyskania kwotę 306 930,00 zł przychodów, na wartość której składają się: 

- przychody jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków pieniężnych 

na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi 

w odrębnych ustawach w kwocie 126 930,00 zł; 

- wolne środki, o których mowa w art. 217 ust.2 pkt 6 ustawy w kwocie 180 000,00 zł; 

Jeżeli chodzi zaś o rozchody budżetu jest to kwota 947 020,00 zł i jest to kwota zaciągniętych 

wcześniej kredytów i pożyczek, na chwile obecną nie jest planowane zaciągnięcie kredytu 

bądź pożyczki.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że uchwała została omówiona na komisjach 

połączonych, gdzie została pozytywnie zaopiniowana. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 12 radnych/ 

Za –  12 osób, jednogłośnie 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się - 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad8. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 – 2026. 
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Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że uchwała została omówiona na komisjach 

połączonych, gdzie została pozytywnie zaopiniowana. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 12 radnych/ 

Za – 12 osób, jednogłośnie 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się - 0 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad9. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXIV/391/2024 Rady Miasta Łaskarzew z dnia 5 kwietnia 2024 roku w sprawie ustalenia 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie o opłaty za pobyt dziecka w Klubie 

Dziecięcym „Pozytywka” w Łaskarzewie. 

 

Głos został oddany Sekretarz Miasta. 

Sekretarz Miasta powiedziała, że zdecydowano się na zmianę stawki za pobyt dziecka w 

klubie dziecięcym „Pozytywka” z korzyścią dla rodziców, ponieważ od października 

funkcjonuje program „Aktywnie w żłobku – aktywny rodzic”. Za pobyt dziecka środki są 

bezpośrednio przelewane z ZUSu do żłobka, więc rodzic nie ponosi żadnych kosztów, jedynie 

10 zł za wyżywienie.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że uchwała została omówiona na komisjach 

połączonych, gdzie została pozytywnie zaopiniowana. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 12 radnych/ 

Za –  12 osób, jednogłośnie. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się - 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad10. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 10.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

stałych Komisji Rady Miasta Łaskarzew w 2025 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że uchwała została omówiona na komisjach 

połączonych, gdzie została pozytywnie zaopiniowana. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 12 radnych/ 

Za – 12 osób, jednogłośnie. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się - 0. 

 

Brak uwag i pytań. 
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Ad11. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 11.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 

Rady Miasta Łaskarzew w 2025 r.. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że Radni otrzymali uchwałę po zmianach, 

zapoznali się z nią, uchwała została omówiona na komisjach połączonych, gdzie została 

pozytywnie zaopiniowana. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 12 radnych/ 

Za – 12 osób, jednogłośnie. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się - 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad12. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 12. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy 

sesjami. 

 

Burmistrz Miasta odczytał przygotowane przez siebie sprawozdanie z działalności pomiędzy 

sesjami /w załączeniu/: 

 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami 

tj. od 21.11.2024 r. do dnia 17.12.2024 r. 

 

Gospodarka wod.-kan. 

1. Odbył się kwartalny odczyt wodomierzy. 

2. Od dn. 2 stycznia 2025 r. rozpoczną się kontrole legalności przyłączy wodociągowych 

i kanalizacyjnych, których celem jest eliminacja nielegalnych podłączeń do sieci. 

3. Na bieżąco realizowany jest montaż nowych hydrantów i nowych zasuw 

wodociągowych na ulicach, które są lub będą przebudowywane. 

Infrastruktura drogowa  

1. Zakończono przebudowę ul. Obrońców Łaskarzewa i remont chodnika na ul. Chopina. 

2. Dokonano częściowego odbioru robót realizowanych w ramach „Poprawy spójności 

układu komunikacyjnego w mieście Łaskarzew cz. II”.  Trwają prace na ul. 

Dąbrowskiej i Wyszyńskiego. 

 

Sport, Infrastruktura sportowa 

1. Hala sportowa – inwestycja w trakcie realizacji, odbywają się cotygodniowe narady 

koordynacyjne. 

Tematem ostatniego spotkania z wykonawcą było wyjaśnienie przez projektanta nieścisłości                        

w dokumentacji dotyczące instalacji wentylacyjnej, elektrycznej i co. 

2. Podpisałem umowę z firmą Usługi Budowlano-Handlowe Remowest Piotr 

Sierański na realizację zadania obejmującego malowanie ścian i sufitu hali 

sportowej przy ul. Kusocińskiego 10. Prace zostały odebrane w dniu wczorajszym. 
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3. Trwają prace związane z wykonaniem podłogi z wykładziny sportowej przez firmę 

FLEXFLOOR s.c.            z Olsztyna. Termin wykonania do 20.12.2024 r.  

 

Działalność kulturalna i promocja Miasta 

1. Trwają prace remontowo-modernizacyjne w budynku letniskowym „Hermanówka” 

prowadzone przez firmę Mir-Bud Renowacja Obiektów Zabytkowych Mirosław 

Włodarczyk. Prace przebiegają zgodnie z harmonogramem. 

2. W dn. 6 grudnia br. na Rynku Dużym odbyły się Mikołajki. 

3. W dn. 8 grudnia br. odbył się koncert Muzyki Filmowej ,,Muzyka Świata”. 

4. W dn. 15 grudnia br. odbył się Festiwal Kultury. 

Oświata  

1. Dobiegły końca zajęcia w ramach Programu ‘’Aktywna Szkoła’’. 

2. Brałem udział w akademii z okazji święta Szkoły Nr 1 w Łaskarzewie w dniu 27 

listopada 2024 r. 

Ochrona środowiska 

1. Podpisałem umowę z firmą Centrum Zaopatrzenia Energetyki ELTAST Sp. z o.o. na 

realizację zadania pn. „Modernizacja oświetlenia ulicznego w Mieście Łaskarzew”. 

Termin realizacji do końca października 2025 r. 

2. Uruchomiono aplikację „Kiedy śmieci” informującą Mieszkańców o zbliżającym się 

odbiorze odpadów. 

3. Rozpoczynają się kontrole palenisk domowych. Kontrole będą przeprowadzane pod 

kątem nielegalnego spalania odpadów, jakości paliw, rodzaju źródła oraz 

przestrzegania uchwały antysmogowej. 

Bezpieczeństwo i ochrona zdrowia 

1. W dniu 7 grudnia 2024 r. odbyło się uroczyste przekazanie nowego średniego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Łaskarzew. 

Urząd Miasta 

1. Organizujemy wsparcie dla uchodźców z Ukrainy – 1 rodzina z dziećmi - 8 osób. 

2. Brałem udział w spotkaniu roboczym z Konradem Rytlem Radnym Sejmiku 

Województwa w dn. 21 listopada 2024 r. 

3. Brałem udział w spotkaniu z przedstawicielem firmy SmogControl ws czujników 

powietrza w dniu 22 listopada 2024 r. 

 

Złożone wnioski: 

1) Wykonanie modernizacji świetlicy widowiskowej w przedszkolu publicznym w 

Łaskarzewie – szacunkowy koszt 250 tys. (dofinansowanie 200 tys.). 

2) Mazowieckie Strażnice OSP – edycja 2025 – na wykonanie sali ćwiczebnej – koszt 

43 tys.                  (dofinansowanie 40 tys.). 

3) Zagospodarowanie terenów zieleni miejskiej na cele retencjonowania wód 

opadowych                                  i przeciwdziałania skutkom suszy w mieście 

Łaskarzew – wykonanie kanalizacji deszczowej wraz ze zbiornikiem retencyjnym, 

zagospodarowanie Parku na Rynku, nasadzenie zieleni                                                      

i zagospodarowanie terenu „Małpi Gaj”. Szacunkowy koszt – 17 mln 

(dofinansowanie 85%). 
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4) Modernizacja ciągów komunikacyjnych na terenie Miasta Łaskarzew – koszt ok. 4 

mln. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad13. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 13. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z 

działalności pomiędzy sesjami 

 

Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiła przygotowane przez siebie sprawozdanie: 

- Udział w uroczystościach organizowanych w mieście, 

- Podpisywanie uchwał, 

- Udział w komisjach połączonych,  

- Praca z biurem rady miasta oraz z Sekretarz Miasta,  

- Spotkania z Burmistrzem Miasta w sprawach różnych,  

- Spotkania oraz rozmowy z mieszkańcami.  

Przewodnicząca Rady Miasta dodała, że w kadencji Rady Miasta Łaskarzew na lata 2024 – 

2029 odbyło się 6 posiedzeń komisji połączonych, 1 posiedzenie komisji spraw społecznych, 

oświaty, kultury, zdrowia i sportu, 1 posiedzenie komisji rozwoju gospodarczego, rolnictwa, 

budownictwa, mieszkalnictwa, przemysłu, handlu i usług, 8 posiedzeń sesji rady miasta na 

których podjęto 46 uchwał, między innymi: 

- w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Łaskarzew, 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta na lata 2024 – 2034, 

- w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024, 

- w sprawie ustalenia składu stałych komisji Rady Miasta Łaskarzew, 

- w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Łaskarzew wotum zaufania,  

- w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Łaskarzew absolutorium,  

- w sprawie nadania godności „Honorowy Obywatel Miasta Łaskarzew” oraz „Zasłużony dla 

Miasta Łaskarzew”,  

- w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych, 

- w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej 

ewidencji zabytków utworzonym na obszarze Gminy Miasto Łaskarzew, 

- w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Łaskarzewie, 

- uchwały podatkowe i opłaty lokalne na 2025 rok.  

 

Brak pytań i uwag. 
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Ad14. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 14. Sprawy różne.  

 

Radny Sadkowski wspomniał o planowanych pomiarach powietrza w mieście, zadał pytanie 

czy pomiary będą wykonywane tylko w godzinach pracy Urzędu. Radny dodał, że jego 

zdaniem jakość powietrza jest najgorsza w godzinach nocnych.   

Burmistrz Miasta odpowiedział, że kontrola będzie polegać na badaniu próbek popiołu z 

pieców, która będzie następnie poddawana analizie chemicznej. 

Radny Sadkowski powiedział, że trzeba się poważnie pochylić nad sprawą dotyczącą 

zbiorników retencyjnych, ponieważ pozwoli to rozwiązać problem stojącej wody na ulicach. 

Radny wspomniał również o zbiorniku retencyjnym na ul. Mickiewicza, gdzie jest on 

częściowo zasypany śmieciami.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, że problem który dotyczy braku wody, to problem który nie 

tylko dotyczy Miasta Łaskarzew. Burmistrz wspomniał o wniosku, który dotyczy budowy 

zbiorników retencyjnych oraz o dodatkowym problemie który dotyczy spływu wód 

opadowych do kanalizacji, co wiąże się z kosztami. Jeżeli woda była by zagospodarowana nie 

przez kanalizację, tylko w miejscu jej powstawania to wtedy wiązało by się to z 

oszczędnością środków.  

Radny Paziewski wspomniał o problemie dotyczącym położenia studzienek kanalizacyjnych, 

gdzie są one względem jezdni położone niżej.  

Burmistrz Miasta powiedział, że problem ten dotyczył lat przeszłych, obecnie podczas 

budowy dróg problem ten nie występuje z uwagi na inną budowę studzienek.  

Radny Dudek powiedział, że w mieście jest duża ilość domów, w których rynny z domów są 

poprowadzone na ulicy w celu, aby wody opadowe nie gromadziły się na posesjach. Zdaniem 

Radnego również wymaga to przeprowadzenia kontroli.  

Burmistrz Miasta powiedział, że mieszkańcy muszą dostosować się do obecnie panujących 

przepisów prawa, a Urząd Miasta musi o tym „głośno mówić”, mając na myśli między innymi 

przeprowadzane kontrole.  

Radny Grudzień zadał pytanie dotyczące budowy zbiorników retencyjnych, czy projekt 

przewiduje konkretne miejsca w których zostaną one zlokalizowane.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, że jest zgłoszona szeroka koncepcja, która może ulegać 

zmianie w trakcie wyłonienia wykonawcy w postępowaniu przetargowym w zakresie który 

zostanie określony. Burmistrz wspomniał o systemie odprowadzania wód m.in. na Osiedlu 

Ogrody. Dodał, że szczegółowej i dokładnej koncepcji jeszcze nie ma, po akceptacji wniosku 

będzie można to wykonać.  

Radny Grudzień powiedział, że nie dla niego jest to nowość, ponieważ nie wiedział on o 

takim wniosku. Wspomniał, że warto by było poruszyć ten temat na komisji problemowej.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, że jest opracowany program odwodnienia Miasta Łaskarzew, 

który jest obszernie opracowany i studium, które jest opracowane było poparte studium które 

się znajduje w niniejszym programie. Z uwagi na wielkość środków, która wynosi 

17 000 000,00 zł, można uzgodnić z radą zakres prac jakie mają być wykonane. 

Radny Paziewski poprosił o wyszczególnienie dróg, po to aby inwestycja nie skupiała się 

głównie na Dużym Rynku. 

Głos został oddany Radnemu Gąsce. 
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Radny Gąska zadał pytanie do Burmistrza Miasta, czy w ramach modernizacji oświetlenia 

ulicznego przewidziane jest wykonanie oświetleń w miejscach które tego wymagają.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, że na bieżąco realizowane jest uzupełnianie słupów i latarni, 

które są zgłaszane przez Radnych. Wspomniał o zgłoszeniu przez Radną Janisiewicz, które 

dotyczyło oświetlenia na ul. Księżycowej oraz o wniosku Radnego Głowackiego, gdzie 

dotyczył on oświetlenia przy ul. Dąbrowskiej oraz ul. Kilińskiego. Burmistrz Miasta 

wspomniał o rozmowach z konserwatorem oświetlenia na temat ul. Przychód, gdzie będą 

dokładane latarnie, latarnie są i będą uzupełniane na bieżąco w ramach współpracy z 

konserwatorem w miejscach, gdzie są potrzebne.  

Skarbnik Miasta powiedziała, że w ramach dofinansowania można wymienić tylko istniejące 

oprawy. Dodała, że część opraw w mieście jest już LED-owych, więc po wymianie będzie 

można je zainstalować w innych miejscach, które będą tego wymagały.  

Radny Paziewski powiedział, że Burmistrz Miasta nie wspomniał o latarniach przy zakładzie 

FOK POLLENA, o których Radny wiele razy mówił, gdzie zdaniem Radnego potrzebne są 

dodatkowe 3 latarnie.  

Burmistrz Miasta powiedział, że latarnie są uzupełniane systematycznie.  

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad VIII Przewodnicząca Rady Miasta Agnieszka 

Szczypek podziękowała wszystkim i zamknęła obrady.   

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

                          Agnieszka Szczypek 
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LISTA GOŚCI ZAPROSZONYCH  

Radny Powiatu Garwolińskiego - J. Tomala,  

Wicestarosta Powiatu – M. Walicki,  

Dyrektor ZS nr1 – E. Gąska 

Dyrektor ZS nr2 – M. Krawczyk 

Kierownik DPT „Bajka” – M. Walenda 

Kierownik Biblioteki Miejskiej – E. Paśnicka 

Kierownik MOPS w Łaskarzewie – K. Wirtek 

Prezes OSP w Łaskarzewie – P. Korycki 

Prezes Koła Polskiego Związku Wędkarskiego – D. Paszkowski 

Prezes Klubu Sportowego ŁKS „Promnik” – A. Rojek 

Kierownik SPZOZ w Łaskarzewie – W. Pakos 

p.o. Kierownika Posterunku Policji w Łaskarzewie -  asp. szt. S. Tomaszewski  

Media /Tygodnik Siedlecki, Echo Podlasia,, Życie Siedleckie,, Twój Głos, Wirtualny 

Garwolin 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołował: M. Jasiński 


